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Tiden flyver afsted, og 

endnu et skoleår er ved 

at gå på hæld. Det har 

været endnu et 

spændende år for 

bestyrelsen, hvor vi 

blandt andet har afgivet 

høringssvar på politiske 

tiltag, justeringer og  

ændringer, der har 

betydning for vores skole. 

Desværre blev dette 

skoleår også endnu et år 

med restriktioner, test, 

smitteopsporing og 

”hjemmeskole” mv., hvilket 

denne årsberetning natur-

ligt nok bærer præg af. 
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Åben skolegård 

Skoleåret 2021 – 2022 

begyndte ligesom skoleåret 

2020 – 2021 i skyggen af 

Corona. Heldigvis har der 

igennem skoleåret været 

nogle ”åbne vinduer”, som 

blandt andet betød, at vi 

med stor glæde kunne åbne 

skolegården for elever, 

familier, venner og bekendte 

d. 17. september. Det var  

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolernes motionsløb 

Heldigvis kunne også 

Skolernes motionsdag løbe af 

stablen i dette skoleår. Der 

var igen stor tilslutning fra 

rigtig mange forældre, der 

nød en kop kastanjekaffe, en 

småkage, opvarmning og ja - 

et motionsløb.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Tak for det. Det er skønt at møde så mange 

elever og forældre på en lidt anden måde end 

vanligt.  

To betjente i uniform hjalp alle deltagerne over 

Vestergade, så alle kom sikkert over vejen  

 

Åben skolegård 

Skoleåret 2021 – 2022 

begyndte ligesom skoleåret 

2020 – 2021 i skyggen af 

Corona. Heldigvis har der 

igennem skoleåret været 

nogle ”åbne vinduer”, som 

blandt andet betød, at vi 

med stor glæde kunne 

åbne skolegården for 

elever, familier, venner og 

bekendte d. 17. september. 

Det var skønt at se den 

stemning og det 

engagement, der var lagt i 

dagen og som sammen 

med vejret var med til at få 

dagen, til at gå på bedste 

vis.  

Vi har nogle seje elever og 

et stærkt personale, der 

forbereder sig grundigt og 

lægger mange gode 

kræfter i både 

forberedelserne og i selve 

dagen. Tusind tak for den 

energi, som I lægger i Åben 

Skolegård. Det er en dejlig 

tradition, vi har. 

 



 

 

 

uden hensyn til lysregule-

ringen. Det betød, at alle 

deltagere kunne komme ud 

af starthullerne på samme tid. 

 

Efter lange perioder med 

nedlukninger, aflysninger og 

udskydelser, var det fedt at 

mærke suset, stemningen og 

energien igen - specielt på 

denne dag, hvor der skal 

gives gas, og nogle måske 

har lagt nogle små interne 

konkurrencer ind. 

Anderledes juletraditioner  

Juleklippedag med Luciaoptog blev 

desværre igen i år lidt amputeret på 

grund af Corona. Dog kunne fjerde 

klasserne heldigvis gå Lucia inden for, 

hvor deres forældre var indbudt til at 

opleve traditionen. Op til jul var 

smittetallene høje, så juleklippedagen 

måtte holdes uden forældre og 

bedsteforældre. Heldigvis holdt 

ottendeklasserne traditionen tro  
 

 

    

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

julekantine, hvor alle eleverne kunne 

nyde æbleskiver og fællesskab.  

 

Ud af noget dårligt opstår der heldigvis 

ofte gode idéer, som bringer noget nyt 

og anderledes med sig. Ligesom i julen 

2020 blev der i løbet af december holdt 

julebanko over skolens højtalere med 

gode gevinster ude i alle klasserne.  

Julebanko er det nye hit, og eleverne 

elsker det. Ja, det gør personalet og ikke 

mindst ledelsen også. Det er til stor 

glæde for alle, og der bliver gået til den 

over telefonen og højtaleren, når 

klasserne har en vandret række eller fuld 

plade. 

 

I år var der også julekalender – der var 

hængt 24 børnebilleder af personalet 

op, som man så skulle gætte ved at 

kæde ophængte nutidige billeder 

sammen med børnebillederne. Hver dag 

blev sløret løftet for, hvem dagens billede 

var. Vi i bestyrelsen så den store flotte 

julekalender med 24 børn.  

Nogle af billederne var nemmere at 

gætte end andre – så stor respekt til de 

elever, der kom helt igennem. 



 

 

 

 

 

 

Ledelsen sørgede for, at der 

var flødeboller til de tre 

klasser, der havde gættet 

flest rigtige ud af de 24 

billeder.   

 

Bestyrelsens arbejde 

På bestyrelsessiden har vi 

blandt andet arbejdet med 

skolens nye værdiregelsæt. 

Skolens værdiregelsæt skal 

indeholde retningslinjer for 

god adfærd på skolen og 

pejlemærker for, hvordan vi 

sikrer god trivsel og et godt 

undervisningsmiljø. Vi har 

været forbi både personale, 

elevråd og de 

forældrevalgte for at få 

input til udarbejdelsen af 

værdiregelsættet. Vi har 

bedt alle tre parter om at 

drøfte ”god adfærd”, ”god 

omgangstone” og ”gode 

samværsformer” – alt 

sammen naturligvis med 

udgangspunkt i skolens 

værdigrundlag. 

 

I bestyrelsen har vi samlet alt 

materialet både fra klasse-

repræsentanterne, eleverne 

og personalet. Meningen 

var, at vi skulle finpudse 

materialet på vores årlige 

seminar i januar. Men ak ja, 

også dette måtte vi aflyse 

på grund af Corona, så 

seminaret blev konverteret 

til en fredag aften på 

skolen. 

I bestyrelsen har vi endnu ikke besluttet, 

hvordan vi vil præsentere forældre, elever og 

personale for det nye værdiregelsæt.  

 

I år er der valg til skolebestyrelsen, som der er 

hvert fjerde år. Som noget nyt har vi i 

bestyrelsen besluttet, at vi vil holde valg hver 

andet år. Det bliver dog sådan, at man fortsat 

sidder i fire år. Med den nye struktur håber vi på, 

at der kommer et mere naturligt rul i bestyrelsen, 

og at vi undgår at måtte skifte hele bestyrelsen 

ud på én gang.  

Der skal lyde en stor opfordring herfra til at 

melde jer til skolebestyrelsen uanset hvilken 

klasse dit barn/børn må gå i – der er brug for 

alle klassetrin. 

 

Bestyrelsens tak 

Skoleåret 2021-2022 er snart forbi. Sammen med 

hele skolebestyrelsen vil jeg gerne sige tak for 

de fire år, hvor denne bestyrelse har været ved 

roret. 

Tak for samarbejdet med elever, forældre, 

personale og ledelse på Vestervangskolen – 

vores skole. 

 

På bestyrelsens vegne 

Mille Elena Andreasen 

skolebestyrelsesformand 


